
 

 

 

Inspraak Milieudefensie afdeling Haarlem voor Commissie Beheer, 8 februari 2018 

Betreffende: Keuze tracé fietsroute Dolhuysbrug/Kennemerbrug 

 

Geachte raadsleden en andere aanwezigen, 

Mijn naam is Henk Verboon en ik spreek in namens Milieudefensie-Haarlem. 

 

Het is eigenlijk belachelijk dat we over de kwestie Dolhuysbrug voor de zoveelste keer 

moeten vergaderen. Die fietsbrug had er al moeten liggen sinds het voornemen daarvoor in 

de B&W nota ‘verkeerscirculatie binnenstad’ uit 2008. Best wel knap dat tegenstanders van 

de Dolhuysbrug het zo lang hebben weten tegen te houden. Maar ook onbegrijpelijk: 

 

Want nu  dreigt er wéér een goed plan dat er echt toe doet ten gunste van het milieu, te 

sneuvelen. Dat gebeurde al eerder in Haarlem; bv. een nuttige snelbustunnel onder het 

Spaarne werd af-geserveerd, Ondanks belofte kwam er geen vrije busbaan op de nieuwe 

Schoterbrug,  en ondanks eigen beleidsvoornemens doet de gemeente al jaren amper iets 

aan de ’s nachts (omhoog)schijnende gevelverlichting.  

 

In dit rijtje zou het dus ook eigenlijk een flater zijn als de Dolhuysbrug er niet komt. 

Immers, via de Dolhuysbrug krijgen we de enige toekomstbestendige fietsroute van de 

Kruisstraat naar Noord. Die fietsbrug is handig, rechtlijnig en snel.  Is comfortabeler en geeft 

een betere doorstroming dan de route Kennemerbrug. Het tracé Dolhuysbrug scheidt de 

verschillende verkeersmodaliteiten en zorgt voor een betere verspreiding van het verkeer in 

de Frans Halsbuurt en rond het Kennemerplein. De veel besproken bomenkap is niet nodig 

(zie ook Opinienota B&W). 

Oké minpuntje is de doorsnijding van de Bolwerken, maar een slanke fietsbrug kan daar sub-

tiel worden ingepast. Destijds is over de  aanleg van de Noorderbrug toch amper geklaagd? 

 

Milieudefensie doet een dringend beroep op u (als raadslid) om de argumenten die er echt toe 

doen niét te bagatelliseren. En met alle respect, a.u.b. niet zoveel uw oren te laten hangen 

naar NIMBY sentimenten. Bijvoorbeeld; de Dolhuysroute kost in de Kennemerstraat 3 a 13 

parkeerplaatsen maar dat is toch eigenlijk maar een klein detail?!  

Per definitie zal je als straatbewoner toch meer last hebben van auto’s dan van fietsers die 

geen lawaai en trillings-overlast geven, dus sluit het voordeel van de fiets goed aan bij het 

Haarlemse Verkeer- en Vervoer Plan. 

Milieudefensie verzoekt u dus te kiezen voor het toekomstbestendige, milieuvriendelijke 

Dolhuysbrug-tracé, ook duidelijk in het algemeen belang. 

 

 

Dank voor uw aandacht. 


